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Mizející příspěvky
Vložil Tony - 11/02/2010 07:38
_____________________________________

Nelíbí se mi bez vysvětlení mizící příspěvky z diskuze.  :(

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr Novotný Karlovy Vary - 11/02/2010 09:04
_____________________________________

Zajímavé ,že mizí příspěvky které se odvážili poukázat na mizerné služby amaterů TJ Nové Hamry.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil admin - 11/02/2010 20:38
_____________________________________

Právě pro tyto urážky jsou některé nevhodné příspěvky mazány, jděte si je vyříkat někam do hospody a
lidi, kteří si rádi do Hamrů přijedou zalyžovat, nechte je v klidu. Ten, kdo sem jezdí, jezdí sem rád.
Myslíme si, že jsou to reakce,které chtějí úmyslně poškodit TJ.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Tony - 11/02/2010 22:32
_____________________________________

Admin má vždycky pravdu   :)  

Když si to v NH myslíte, tak to tak určitě bude. 

Ve zmizelých příspěvcích IMHO žádné urážky nebyly, možná byly jen pro vás neúnosně kritické. 

Myslím si, že se TJ poškozuje sama neschopností lépe využít potenciál, který v Hamrech je. Třeba to
jednou taky pochopíte. 

Mějte se!

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil matouš - 12/02/2010 15:49
_____________________________________

koukám že diskuse déle probíhá.Já jezdím do Nových Hamrů pravidelně na večerní lyžování a jsem
maximálně spokojený. Kopec je pokaždé super upravený. Navíc to máme z Karlových Varů 25 minut
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autem. 
Víkendové lyžování bez front je také pěkné.Proto nechápu kritiku Petra a dalších. Vždyť můžete jet
jinam, výběr je v okolí poměrně velký.Čím se Petře můžeš pochlubit, co děláš tak profesionálně že
kritizuješ něčí amaterismus. Napiš. 

pěkné lyžování

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil admin - 12/02/2010 17:11
_____________________________________

Díky Matouši, 
je pravda,že kritik může jít někam jinam a hlavně....může poradit jak na to.Proto příspěvky s napadáním
zmizely.Admin nemá vždy pravdu,ale pokud někdo poradí,jak se to má tady dělat, ale ne s hlavou v
oblacích, tak jistě příspěvek předá dá. Kritizovat umí každý a povětšinou to dělá buď proto, že sám
ničeho nedosáhl a nebo proto,že chce poškodit. Lyžování v Hamrech je pěkné, za příznivé ceny a kdo si
chce zalyžovat, vždy si najde čas,který mu vyhovuje. Jen pro příklad.....v minulém roce zde byly kritiky,
že tu nění nikde bufet...jděte se dnes podívat, kolik do něj přijde lidí....téměř nikdo a provozovatel chce
bufet zavřít, protože se mu to nevyplatí. Takže, tomu, komu se tady nelíbí, ať jede jinam a kritizuje
jinde...přeji hezké lyžování....kdekoliv a věřím,že i v Hamrech.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr - 15/02/2010 15:37
_____________________________________

Ano zmizeli všechny kritické příspěvky a zůstala pouze chvála. Na jednu stranu to z pohledu
provozovatele chápu (chce, aby to vypadalo, že je všechno v nejlepším pořádku), na druhou stranu si v
tom případě mohou potřást v hospodě rukama a poplácat se po ramenou jak jsou dobří, protože jim nic
nepřinese.. 
Mám čerstvé dojmy z Hamrů a musím říct, že mám rozporuplné dojmy. Na jednu stranu perfektně
upravené sjezdovky o víkendu a v pondělí nás opravdu navnadili a říkali jsme si, že se v TJ pochlapila a
zlepšení oproti předchozím rokům je obrovské. Toto nadšení nám bohužel vydrželo jen do úterního
rána. Sjezdovky v tom stavu, v jakém jsme je v pondělí opustili a protože mrzlo až praštělo, tak zmrzl i
rozježděný sníh a po celé sjezdovce byly hrozné muldy. Osobně jsem viděl, jak lidé po desáté hodině
začínají odjíždět ze sjezdovky pryč a nakonec tam zůstalo "pár" vytrvalců. Ve středu ráno začalo sněžit,
takže se to v průběhu dopoledne zlepšilo, když menší muldy zapadali sněhem. Bohužel rolba nepřijela,
takže ve čtvrtek se opět lyžovalo na rozrochněné sjezdovce s novým sněhem (přestože pořád sněžilo -
od středečního rána nepřetržitě až do čtvrtečního odpoledne). Ve čtvrtek večer naštěstí přijela opět rolba
a páteční lyžování už zase bylo dobré. 
Takže když přijedete na večerní lyžování nebo o víkendu, tak mohu jen doporučit, když bude sníh, tak si
perfektně zalyžujete. Pokud ale chcete zůstat celý týden, tak se může stát, že budete mezi víkendy jen
nadávat na úpravu, což je smutné. Bohužel mi to přijde, jako že když už lidé zaplatili za 5-denní
permanentku, tak už se pro ně nemusí sjezdovka upravovat a takový přístup mě mrzí. 
Jinak obsluha byla v pohodě a milá a nebýt neupravenosti v průběhu týdne, tak jsme za tu cenu byly
naprosto spokojeni. 

Jsem zvědavý, jestli tento příspěvek budete zase považovat za poškozování TJ a smažete ho nebo
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uznáte popsané skutečnosti a zůstane tu (případně se k tomu vyjádříte). Určitě to i napoví, zda Vám
opravdu jde o názory lyžařů nebo pouze o chválu. 

Ps: Mohli by jste si přestat vymýšlet o výšce sněhu nebo ho přihazovat ke sněhoměru lopatou? ;)  Podle
Vašich záznamů bylo většinou 80 cm sněhu. Já jsem viděl ve volném prostoru 40-50 cm (80 cm měli
jenom hromady kolem silnic) a na sjezdovkách (kromě velké) bylo tak 5-15 cm. U výjezdu z vleku byla
od pondělního odpoledne vidět tráva a na dojezdu každý den. A když se prý bála i obsluha rolby
upravovat sjezdovku, aby nevyhrabala hlínu, tak už je těch 80 cm ve sněhovém zpravodajství k pláči..
Jsou to myslím malichernosti, které zbytečně návštěvníky rozladí, když na místě zjistí zkutečnost.. Na
Vaši obhajobu musím říct, že nejste jediné středisko, kde si vylepšují na webu sněhové podmínky.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr - 15/02/2010 15:40
_____________________________________

Jo a ještě mě zaujalo lyžování s dvojčaty desetibojaře Dvořáka, v tomhle jste oproti jiným střediskům
napřed  ;)  
Ps: pamatuji, že jsem na Vašich sjezdovkách potkal i pana Hanáka

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil admin - 16/02/2010 11:22
_____________________________________

Sice nejsem kompetetní vystupovat za TJ, ale na jejich obranu musim říct, že většina kritických
příspěvků - tedy z mého pohledu a zkušenosti - byli ve jménu "konkurenčního" boje...proto se nedivim,
že moderátorka, jež je členem TJ tyto příspěvky odstranila. Nicméně, zde se žádné příspěvky mazat
nebudou, protože toto je "má" sekce...jistě jste si povšimli, že hlavní kategorie sekce se týkají tohoto
webu a mobilní aplikace...tedy částí, za které jsem přímo odpovědný já. Jediné co se může stát, tak že
příspěvek přemístím do správného vlákna kam patří - nezmizí.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Ondrej - 17/02/2010 16:00
_____________________________________

Pane Petře, 
sjezdovky by byly upravené kdyby se nerozbila rolba. Dnes by se to mělo všechno urolbovat. Pouze na
naší obhajobu. Jinak myslím si, že na to kolik v Nových Hamrech je sjezdovek, jsou ceny velmi lidové a
ježdění bez front je si myslím také velmi solidní.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr - 18/02/2010 08:56
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_____________________________________

Pane Ondřeji, 
já jsem psal o minulém týdnu a to byla rolba v pořádku. 
Jak jsem psal, tak kdyby byly sjezdovky upravované každý den, tak by to za tu cenu letos nemělo chybu.
Bohužel, jak řekla obsluha u vleku ve čtvrtek: Říkali jsme šéfovi, že by se mohli sjezdovky upravit, ale
šéf nerozhodl, že by měla rolba vyjet.. A o tom to je.. Přitom celou středu sněžilo a v noci také! Ale šéf
prý čekal, až nasněží víc (asi by muselo nasněžit alespoň po kolena) :(  
Kdyby se to mělo upravovat pro pět lidí, tak bych to ještě pochopil, ale lidí bylo docela dost, většinou
před námi byly minimálně 2-3 lidi ve frontě u vleku, takže určitě bylo lidí víc. 
A to nemluvím o tom, že kdyby nezačalo ve středu sněžit, tak se na tom nedalo jezdit (všechno totiž díky
nočním teplotám -10°C až -15°C zmrzlo tak, jak to bylo rozježděný) a určitě by to tak zůstalo do pátku,
kdy se to upravuje pro víkendové lyžaře. 
Rozdíl je totiž v tom, že víkendový lyžař přijede, koukne na sjezdovku a když bude špatně upravená, tak
pojede jinam (výběr v okolí je). Ale když si koupíte pěti denní permici, tak už jste odkázaný na
provozovatele a jeho nic netlačí starat se o úpravu. Vy jste už zaplatil a i když to bude upravovat 2x
denně, tak víc peněz už nezíská. Takže mi to připadá spíš jako chladný kalkul: Vy už jste si permice
koupili, takže víc peněz nám nepřibyde a je teda zbytečné investovat do úpravy sjezdovek a to není pro
zákazníky moc pěkný přístup (i když je to ekonomicky výhodné pro provozovatele). 
Jak jsem psal už předtím, když byly sjezdovky upravené, tak bylo perfektní lyžování a kdyby se takhle
starali celý týden, tak nemám výhrady. Bohužel jediný, kdo v Hamrech upravuje sjezdovky každý den je
pan Naňka, ať se to TJ líbí nebo ne. A to je jejich velká rezerva. Až se naučí upravovat sjezdovky každý
den (a ne jen když se kupují permice), tak zde bude perfektní lyžování. Je to pořád dokola už léta a
zatím se na tom moc nezměnilo. Dříve byla stará rolba, která byla často rozbitá. Teď je rolba je nová
(dokonce to není obyčejná rolba, ale stroj na úpravu sněhu), ale když stojí zaparkovaná, místo aby
upravovala sjezdovky, tak je to vlastně stejné jako dřív. 
Přeji pěkný den a přeji si, aby se nad tím někdo kompetentní zamyslel a lyžaři mohli chválit i přes týden,
ne jen o víkendu. 

Ps: už jsem přemýšlel nad tím, že příští rok si budu kupovat permici po dnech a když nebude upravená
sjezdovka, tak pojedu do Perninku. Když pojede auto, tak se přidají i další lidé z chaty.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil eva - 18/02/2010 18:41
_____________________________________

Je zajímavé pane Petře, že si stěžujete pouze Vy, asi rád. Bydlím pod sjezdovkou pana Naňky a že by ji
upravoval každý den, ??? to opravdu ne. Má úplně jiný typ kopce, spíše loučky, kde se muldy v té
rychlosti nedělají a proto vypadá kopec jako upravený. Proč tedy místo věčného rýpání nejdete lyžovat k
panu Naňkovi?Jinak co se týká úpravy, pokud jste trochu ekonom a pokud tedy umíte počítat, jeden
výjezd rolby na horní sjezdovky stojí minimálně 1.500,- Kč a každý den se opravdu upravovat nedá.
Nehledě na to, že typ sněhu to bohužel neumožňuje, jak říkáte, máme rolbu, ale je to velký stroj, který
na takovémto sněhu někdy nadělá více škody, než užitku a jelikož chceme sníh zachovat co nejdéle,
upravuje se  dle možností a nemyslím si, že by se na tom lyžovat nedalo. Dobrý lyžař si zalyžuje vždy a
pokud jak říkáte napadl sníh do rána a večer se sjezdovka upravila, tak těch pár centimetrů navrchu??
dobrý lyžař rád vyhledává prašan a libuje si v něm. A nemyslím si, že ho tam bylo tak strašně moc. Tady
se o úpravy stará člověk, který chodí do práce a tudíž upravuje sjezdovky buď večer a pokud napadne
opravdu hodně sněhu, tak i ráno a pak jede normálně do práce. Myslím, že nemusíte stále opakovat již
Vámi řečené a pokud opravdu máte pocit, že je to tak strašné, jak říkáte...v okolí je možností víc. Zkuste
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to jinde a pak srovnávejte. Myslím, že všude se něco najde a hlavně rejpalů je vždycky dost. Přeji tedy
pro příště hezké lyžování...na kterémkoliv kopci.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr Novotný Karlovy Vary - 19/02/2010 08:03
_____________________________________

Pro admina.Váš poslední příspěvek potvrzuje to co si většina kritiků myslí.Provozovat sjezdovky na
vedlejšák v dnešní době je hazard s dobrým jménem střediska.Stav 14.1. neděle 12hod dlouhá poma u
kostela.Dojezd vydřený na hlínu, obsluha v boudě znuděně civí na obzor.Je zřejmé ,že TJ peníze
nepotřebuje, skupina lyžařů z Prahy znechuceně odjíždí na sjezdovku do Potůčků.

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil matouš - 19/02/2010 08:46
_____________________________________

Po delší době mi nezbývá než se opět pustit do diskuse. 
Jasné je, že na stránkách TJ probíhá až přímo nechutné napadání TJ Nové Hamry ze strany Petra /
alias Petra Novotného, pana Naňka / 
Nechápu Petře proč fakt nejezdíš jinam. Jako lyžař, tě mohu ubezpečit, že nikde to není ideální a pokud
přijde sněhová kalamita tak ani v Alpách nejezdí rolba před každým lyžařem. Asi děláš reklamního
agenta pro pana Naňka nebo jsi sám Naňek.Srovnání sjezdovek TJ s minisjezdovkou pana Naňeka
nech na lyžařích. 
Konkurenční boj by měl probíhat v rámci určitých pravidel. 
Znovu tě mohu ujistit že jsem si o víkendu pěkně zalyžoval a navíc v Hamrach konečně opravili hotel
Zívr/nyní Sajfrt/ kde jsem se výborně najedl. Výborná obsluha a přijatelné ceny. Takže o víkendu opět do
Hamrů na lyže a do Sajfrta na gáblík, už se těším. 

Všem lyžařům pěkné lyžování

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Matěj město Slaný - 19/02/2010 15:19
_____________________________________

Dva roky jsem tu nebyl a proto nevim co se děje.Mám to poměrně z ruky a protože zavřeli hotel Zívr,
nebylo se kde najíst. Sjezdovky byly poměrně slušné za solidní cenu, ale hlad je mocnější a proto jsem
změnil rajon za Krkonoše. Bohužel mělo to jednu nevýhodu, drahý jako v Alpách. Po příjezdu na
parkoviště  ke kostelu vidím nově postavený vlek lenochod asi pan Naňka a přestože mám mlé děti šel
radši na vleky nad kostelem. Maximální spokojenost.Oběd u pana Sajfrta, maximální
spojenost.Odpoledne já na velké sjezdovce a manželka s dětmi u kostela, maximální
spokojenost.Hamry mají jednu velkou výhodu, kvalitně upravené sjezdovky, nízké ceny a nyní už také
výbornou restauraci. 

ahoj
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============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Matouš - 22/02/2010 13:07
_____________________________________

Opět jsem byl na lyžovačce v Hamrech. Perfektně upravené kopce, slunečno a dobré papáníčko u pana
Sajfrta. Samozřejmě, že v Hamrech jsou v blízkosti centra ještě dvě restaurace, ale o těch se raději
zmiňovat nebudu. Téměř vypadá, že jenom chválím, ale ať se každý přesvědčí sám. Protože střediska
střídám a jezdím i jinam. 

P.S.Vzkaz pro pana Petra Novotného - Naňku. Jeden den jsem byl v jednom blízkém známém středisku,
kde dopolední jízdné činí 290 Kč. 
Kopec nic moc, plotny a jedové hroudy. Škoda, že jsi nebyl s námi, určitě by si zařídil vrácení jízdného
nebo jim poradil s úpravou kopce. Určitě na tebe čekaj.  

ahoj a pěkné lyžování

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr - 26/02/2010 08:28
_____________________________________

Ale pánové, 
pletete si dojmy s pojmy a motáte všechno dohromady. Pak se Vám zdá o moři a nakonec se probudíte
s rukou v nočníku  :laugh:  

1) Jmenuji se Petr, ale ne Novotný, nebydlím vůbec v Karlovarském kraji, ani tam nepracuji (jsem ze
severních čech), pana Naňku osobně neznám (pokud jsem ho v Hamrech někdy osobně viděl, tak
nevím, že to byl on). Jsem jen obyčejný lyžař, který do Hamrů jezdí jednou za rok na týden lyžování,
takže jakýkoliv konkurenční boj mi je ukradený (a je už z důvodu výše uvedených faktů dost těžký, ale
kdo ví, třeba mi pan Naňka platí za to, že o TJ budu psát kritiku - jenom by mě zajímalo, proč mi to
pořád nepřichází na účet :P ). 

2) Všichni píšete, jak si vymýšlím a že jste tam byli o víkendu a lyžování perfektní. Kdy jste si pořádně
přečetli, co jsem napsal, tak by jste si všimli v mém prvním příspěvku (v tomto vláknu) této věty: 
Takže když přijedete na večerní lyžování nebo o víkendu, tak mohu jen doporučit, když bude sníh, tak si
perfektně zalyžujete. 
Nevím tedy o co se tu chcete hádat? O víkendu je to perfektní (na tom jsme se shodli všichni) a v týdnu
jste tam nebyli, takže nemůžete posoudit, jestli píšu pravdu nebo ne. 

Aby jste neříkali, že si vymýšlím, tak přikládám obrázek sjezdovky s 80 cm sněhu (můžete
překontrolovat ve sněhové historii) a když se sjezdovky několik dní neupravovali, tak si domyslete jak to
vypadalo další dny (o zmrzlých muldách o výšce 20-30 cm nejen na konci této části sjezdovky ani
nemluvím).. 

http://www.q3.cz/images/43DSC00068.jpg 

Pro paní Evu: 
Potvrdila jste jen to, co jsem psal. V týdnu neupravujete sjezdovku z ekonomických důvodů (nový lyžaři
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nepřijedou a současní už zaplatili, takže jim to z ekonomických důvodů nebudeme upravovat). Ale
děkuji, že jste se k tomu postavila čelem a přiznala to. Oceňuji, že jste to nezačala vyvracet s tím, že jde
o konkurenční boj. 

Takže bych rád popřál všem pěkné lyžování, TJ aby se zlepšila (a následně jí přibyli další platící
zákazníci) a nám abychom nemuseli po desítkách let měnit místo, kam budeme všichni jezdit na týdenní
lyžování. 

S pozdravem Petr

============================================================================

Petrovi
Vložil eva - 26/02/2010 14:41
_____________________________________

Víte co, Petře, myslím, že jste řádně nečetl můj příspěvek, sice jsem psala o ekonomické situaci a o výši
jednoho výjezdu, ale také jsem psala, že rolba na úpravu sněhu neumí zázraky, je pravda, že to upraví,
ale čím častěji vyjíždíte na svah s typem prachového sněhu na takovýchto svazích, tím dřív bude svah
beze sněhu a pokud padá sníh, nelze upravovat svah před každým lyžařem.Pokud by napadlo spoustu
přírodního sněhu a byl alespoň trochu vlhký, dal by se utáhnout a pak jen občas upravit, ale bez
podkladu, pouze prachový, je dost velký problém. Jinak pokud jste narážel na uváděnou výšku sněhu,
nikde není na našich stránkách uváděna výška sněhu na sjezdových tratích, ale je to výška sněhu v
Nových Hamrech, která je uváděna do hlášení Horskou službou a je měřena oficiálním metrem
umístěným vedle HS.Toto diskuzní fórum bylo zřízeno pro objektivní příspěvky, ano, může se stát, že
svah není dle Vašich představ, ale myslím, že lidé, kteří se okolo úprav motají,vědí co dělají a pokud na
svah nejedou, mají k tomu pádný důvod, ne že by to nechtěli připravit pro lyžaře, ale proto, že by třeba
výjezdem svahu více uškodili, než pomohli. Prachový sníh upravíte, ale po projetí několika lyžařů je stav
stejný, jako před úpravou. Lyžuji dost a ráda a protože vím, co to je se o to starat, lyžuji, jednou je to
lepší, jindy horší. Jinde by se s Vámi ani nebavili, dokonce by zavřeli sjezdovku, pokud by zde mělo
jezdit jen pár lidí, protože by to bylo pro ně nerentabilní. Proto doufám, že pro příště, pokud sem
přijedete, budete spokojen jako jiní lyžaři.Ale pokud budete chtít, chybu si vždy najdete. 

Petr napsal: 
Ale pánové, 
pletete si dojmy s pojmy a motáte všechno dohromady. Pak se Vám zdá o moři a nakonec se probudíte
s rukou v nočníku  :laugh:  

1) Jmenuji se Petr, ale ne Novotný, nebydlím vůbec v Karlovarském kraji, ani tam nepracuji (jsem ze
severních čech), pana Naňku osobně neznám (pokud jsem ho v Hamrech někdy osobně viděl, tak
nevím, že to byl on). Jsem jen obyčejný lyžař, který do Hamrů jezdí jednou za rok na týden lyžování,
takže jakýkoliv konkurenční boj mi je ukradený (a je už z důvodu výše uvedených faktů dost těžký, ale
kdo ví, třeba mi pan Naňka platí za to, že o TJ budu psát kritiku - jenom by mě zajímalo, proč mi to
pořád nepřichází na účet :P ). 

2) Všichni píšete, jak si vymýšlím a že jste tam byli o víkendu a lyžování perfektní. Kdy jste si pořádně
přečetli, co jsem napsal, tak by jste si všimli v mém prvním příspěvku (v tomto vláknu) této věty: 
Takže když přijedete na večerní lyžování nebo o víkendu, tak mohu jen doporučit, když bude sníh, tak si
perfektně zalyžujete. 
Nevím tedy o co se tu chcete hádat? O víkendu je to perfektní (na tom jsme se shodli všichni) a v týdnu
jste tam nebyli, takže nemůžete posoudit, jestli píšu pravdu nebo ne. 
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Aby jste neříkali, že si vymýšlím, tak přikládám obrázek sjezdovky s 80 cm sněhu (můžete
překontrolovat ve sněhové historii) a když se sjezdovky několik dní neupravovali, tak si domyslete jak to
vypadalo další dny (o zmrzlých muldách o výšce 20-30 cm nejen na konci této části sjezdovky ani
nemluvím).. 

http://www.q3.cz/images/43DSC00068.jpg 

Pro paní Evu: 
Potvrdila jste jen to, co jsem psal. V týdnu neupravujete sjezdovku z ekonomických důvodů (nový lyžaři
nepřijedou a současní už zaplatili, takže jim to z ekonomických důvodů nebudeme upravovat). Ale
děkuji, že jste se k tomu postavila čelem a přiznala to. Oceňuji, že jste to nezačala vyvracet s tím, že jde
o konkurenční boj. 

Takže bych rád popřál všem pěkné lyžování, TJ aby se zlepšila (a následně jí přibyli další platící
zákazníci) a nám abychom nemuseli po desítkách let měnit místo, kam budeme všichni jezdit na týdenní
lyžování. 

S pozdravem Petr

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Petr - 26/02/2010 14:50
_____________________________________

Ještě bych rád doplnil, že kdyby byly sjezdovky upravené celý týden tak, jak to bylo 7.a 8.února (neděle
a pondělí) nebo v pátek 12-tého, tak bych neměl důvod si na něco stěžovat a za ty peníze bych byl
spokojený. 

Ps: to, že si nikdo jiný než já nestěžuje na Vašich stránkách, ještě neznamená, že si nestěžuje vůbec.
Ale to asi slyšet nechcete..

============================================================================

Re:Petrovi
Vložil Petr - 26/02/2010 15:04
_____________________________________

Na tu Vámi obhajovanou výšku sněhu mohu říct jediné. Prošel jsem letos prakticky celé Hamry a nikde
(kromě závějí nahrnutých na kraj silnice) nebylo víc než maximálně 40-50 cm sněhu. Psal jsem to už ve
svém dřívějším příspěvku. Takže pokud ten oficiální metr není umístěný v půl metru hluboké díře nebo k
němu někdo nepřihazuje sníh lopatou, tak takovou výšku nemůžete naměřit. Sněhu na volném
prostranství bylo maximálně po kolena, uváděných 80 cm by bylo skoro po pás. A kdyby bylo toho
sněhu mimo sjezdovky opravdu těch 80 cm, tak by bylo úplně to nejmenší, nějaký na sjezdovky
nahrnout a nebyl by problém se sněhem. 
Jinak s Vámi souhlasím, že není jednoduché upravovat sjezdovky, když je málo sněhu, proto jsem i
navrhoval, že by třeba bylo vhodné pro obsluhu rolby zajistit kurs údržby sjezdovek s takto vybaveným
strojem (přeci jen jsou možnosti tohoto stroje větší, než klasická rolba, kterou jste měli dřív). Možná se
mýlím, ale třeba by to potom řidič dokázal upravit častěji, lépe a možná i levněji a využíval by stroj na
plno. Pokud by se to povedlo, tak by myslím byla větší spokojenost na obou stranách - u Vás i u lyžařů. 
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Přeji hezký víkend a měně důvodů ke stížnostem "rejpalů" jako jsem já  B)

============================================================================

Re:Petrovi
Vložil Matouš - 26/02/2010 16:17
_____________________________________

Petr- Petr Novotný Naňka musí být normální cvok. Ještě jsem neviděl lyžaře aby si fotil zasněžený plac
u lesa a navíc to může louka za barákem, jak můžeme poznat že to je sjezdovka.Proč se také nezajímá
o dvě hospody o kterých jsem naznačoval, že nejsou nic moc. Myslel jsem hotel směrem na Jelení /hotel
Švarc/ a bufet vedle hotelu Saifrt. Jěště teď mám sračku. Doktorka řikala něco o salmonele a že to bude
muset nahlásit na hygieně. Snad to nebude tak hrozný, čekám na výsledky. 

Ahoj 

PS. Nevíte někdo jaký je rozdíl mezi sračkou, úplavicí a salmonelou 
  Děkuji za informaci

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Martina - 26/02/2010 21:21
_____________________________________

Dovolte mi také se vložit do diskuze, předesílám, že ze mě bude mluvit zejména maminka 2 dětí a
chatařka z Nových Hamrů. 

Na hamerských kopcích jsem lyžovala už jako malá holka na háčku později na pomě. Na sjezdovce U
Kostela fronta byla od rána až do večera dlouhá až za stánek s občerstvením, což dnes už nebývá, ale
to je o úbytku lidí ne o zásluze TJ. Jak dobře byla nebo nebyla sjezdovka upravena jsem posoudit
neuměla / na kameře jsem natočená jak lyžuju na regulérním blátě/ a neposoudím to ani teď. Co se týká
obsluhy u vleků moje spokojenost je na nejdelším vleku u lesa 100% pán vždy synovi vlek zpomalý, na
prostředním vleku je to také bez problémů ten syn zvládne bez pomoci, zpomalení. Dětský vlek jen
sjíždíme jelikož nasednout na něj je pro nás nejtěžší ze všech, obsluhující pán moc přívětivý nebývá. I z
tohoto důvodů jsme se synem začínali lyžovat na vleku u Naňků to i z finačních důvodů co se týká cen
přijde mi nelogické abych za lyžování na dětském vleku platila 130KČ a více za dospělou osobu. Vlek
má i nevýhodu, že než tam děti vylezou jsou na půl KO, ale je dobře, že tam je. Jelikož máme v
Hamrech chatu občerstvení využíváme minimálně, s dítětem bych se do Krmelce a pak zpět na vlek
netáhla u Velké sjezdovky je bufet blíž, ale tam s 5letým klukem zatím nechodíme. Vyzkoušeli jsme i
běžecké tratě na Chalpoupky syn i já jsme byli spokojení a to i s občerstvením / pokud jsem dobře četla
je to občerstvení ne restaurant/ u Naňků, které je pro děti tím i pro mě ideální. 
Mé shrnutí lyžování v Hamrech, pro mě je ideální právě v tom, že jsou tu vleky pro 5 leté dítě tím myslím
vleky TJ a soukromý vlek se školičkou pro 3leté dítě délkou i náročností jsou stejné. 
Také bych ráda poděkovala za sobotní dětské závody syn se bez medaile nikam nehne. 
Martina

============================================================================
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Re:Petrovi
Vložil Petr - 01/03/2010 13:04
_____________________________________

Matouš: 
Jestli umíte číst, tak s Petrem Novotným ani panem Naňkou nemám nic společného, ale to se asi už
projevuje to onemocnění. Až budete mít trošku času, tak si ty příspěvky přečtěte celé a ne jen nadpisy
B) 

Jinak na fotce je vidět sloup od vleku, takže nevím jak to máte na louce za barákem Vy osobně, ale
většina lidí tam opravdu vlek nemá. 
No nic, když jste přesvědčený, že je to konkurenční boj, tak Vás nepřesvědčí nic. Jenom bych
doporučoval dávat si pozor na muže s černými brýlemi - prý je to spiknutí z nejvyšších míst a sahá to až
do vlády :P  

Pokud jste měl pochyby o hygieně zmiňovaných restaurací, tak máte možnost dát podnět příslušné
hygienické stanici - na fóru Vám bohužel nikdo nepomůže. 

Ps: stačí použít třeba google - ale tam asi nepíšou o konkurenčním boji  :cheer:  
http://www.ordinace.cz/clanek/salmoneloza/ 
http://cs.wikipedia.org/wiki/Úplavice

============================================================================

Re:Petrovi
Vložil Pražanda - 02/03/2010 13:51
_____________________________________

S restaurací Švarc mám podobnou zkušenot, průjem a zvýšená teplota. 
Naštěstí to nebylo nic vážného, za pár dní byl klid. 
Pravděpodobně to bylo ze zkaženého jídla, vícekrát mě tam už neuvidí. 
S touto kvalitou a úrovní by mohl těžko v Praze existovat. 
Chtěla bych nájemci nebo majiteli poradit aby se přihlásil do nějakého kurzu pro začínající podnikatele.
Tam se určitě dozví jak dál. 
Jinak na lyže jezdíme do Hamrů pravidelně a nejraději ve všední dny, protože víme že si pořádně
zajezdíme na upravených sjezdovkách a hlavně nejsou fronty. Ráno vyrazíme, svačinu a čaj do batohu
a večer domů. Určitě se to finančně vyplatí. 
Doufám, že ještě sníh chvíli vydrží a že si ještě v Hamrech zajezdíme. 

Ahoj Pražanda

============================================================================

neupravenost sjezdovek
Vložil karlos - 03/03/2010 08:36
_____________________________________

zaujala mě věta paní Evy , že rolba svahu kolikrát spíše uškodí než pomůže . . . . Myslíte že v alpách
kde mají stejné rolby si taky večer rolbaři řeknou že by to akorát rozvrtali a tak na kopec nevyjedou ? a
neohánějte se sněhovýma podmínkama v alpách ve spoustě středisek na tom letos byli hůře než v
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čechách a nezažil jsem že by kopec ráno nebyl připravený . . . a to dokonale.

============================================================================

Re:neupravenost sjezdovek
Vložil Karel - 03/03/2010 13:07
_____________________________________

Carlosi zde se projevuje naše málá česká připosranost. 
Nevim kde jsi byl a hlavně kolikrát.V Alpách jsem byl nejméně dvacetkrát a ne vždy bylo všechno super.
Večer to urolbovali a před ránem napadlo a proto jsme celý den  jezdili na neupraveným kopci. 
Byly dny že se nedalo jezdit vůbec nebo přes den zasněžovoli a my byli celí mokrý. Nebudu se
rozepisovat  co nám řekli když jsem si stěžoval.Nevím jakou máš zkušenost s řízem rolby, ale asi ne
vždy se dá rolbovat. 

Karel

============================================================================

Re:neupravenost sjezdovek
Vložil karlos - 05/03/2010 07:59
_____________________________________

souhlasim že ne vždy se da rolbovat , ale jsou dny kdy se rolbovat da a neni urolbovano. . . .  jen proto
že se nekomu nechce . . . samozrejme chapu ze kdyz pres noc napadne neni mozne kopec rano
urolbovat protoze je to nesmysl . snih je mekky a po projeti dvou lyzaru neni ani videt ze by rolba jela. to
je vec kterou samozrejme chapu

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil karlos - 08/03/2010 09:39
_____________________________________

ovšem co nechapu je stav sjezdovky v nedeli. . . . to jste se snad posrali ne ?. . . .

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil moderátor - 08/03/2010 10:59
_____________________________________

Myslím, že ty sprosté výrazy si můžete nechat do hospody, rolba díky mrazu ráno nešla natočit a hned
po dobití vyjela a kopec byl upraven. Je to pouze technika a myslím, že se to stát může a určitě Vám to
na kopci bylo sděleno. Nehledě na to...v pátek a následně v sobotu ráno byl kopec upraven a po projetí
několiky lyžařů byl jako by byl celou zimu neupravovaný, typ sněhu, který napadl je dost těžké upravit,
aby vydržel po celý den.

============================================================================
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Re:Mizející příspěvky
Vložil Karel - 08/03/2010 17:34
_____________________________________

Carlosi používáš zbytečně sprostá slova a to se sem nehodí. 
Myslel jsem, že jsi pochopil když je zmrzlej kopec a na něm 10 cm  prašanu tak rolbovat nejde. Musí se
počkat až napadne více sněhu nebo až sníh trochu slehne. A to rolbař udělal a odpoledne se jezdilo
bezva. Pokud tobě vadí 10 cm prašanu a nejsi alespoň podprůměrný lyžař tak si lehni na kavalec a dej
si ruku do nočníku a mysli si že jsi třeba na Klínovci. 

Karel

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil Michala - 10/03/2010 19:23
_____________________________________

V neděli jsme se zúčastnili s dětmi závodů. Moc se mi to líbilo a děti závodily jako na světovém poháru.
Chtěla bych se zeptat, jestli nemáte v plánu udělat letos ještě jedny závody. Pokud ano, dejte alespoň
týden dopředu vědět, určitě zase přijedem. Bohužel jsem neměla fotoaparát. Pokud máte ze závodů
nějaké foto dejte je na stránky. Byla bych Vám vděčna 

Jěště jednou díky za závody 

Michala

============================================================================

Re:Mizející příspěvky
Vložil moderátor - 11/03/2010 18:21
_____________________________________

Dobrý den, 
foto se v nejbližší době objeví na našich stránkách.Jinak co se týká závodů....teď v neděli bude
maškarní na lyžích a děti také budou soutěžit,jak v jízdě v brankách, tak i jinak.Určitě přijeďte, budou
zde soutěže o maličkosti a zpetří to i příjezd pána Krušných Hor...KRUŠNOHOR v dobovém kostýmu na
dřevěných lyžích.Určitě to bude moc hezké dopoledne. Závody se ještě jedny chystají následující
týden,pokud bude sníh a určitě budete včas informováni. Sledujte naše stránky. 
Přejeme Vám i Vašim dětem spoustu hezkých zážitků na našich sjezdovkách.

============================================================================

Re:neupravenost sjezdovek
Vložil Engineering Workforce - 05/12/2019 10:37
_____________________________________

Home to four Fortune 100 companies and 15 Fortune 500 firms, New Jersey is a hub of economic
activity. Amongst the most profitable industries in the region, the IT sector is well-established in New
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Jersey and accounts for a significant proportion of commercial activity in the state. 

According to recent statistics, IT employment in New Jersey has risen consistently since 2012, and it
shows no signs of stopping. However, the composition of the workforce has evolved in direct correlation
to the rise of the gig economy. With more workers eager to work on a project basis, businesses and
individuals are benefitting from the changing employment landscape. 

Read More: Engineering Workforce

============================================================================
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